POSTAL APPLICATION FORM

签证邮寄申请表

APPLICANT'S NAME		-	ATE		
申请者姓名		F	刊期		
CONTACT NO		E	MAIL		
联系电话		曲	『箱		
MANDATORY DOCUMENTS REQUIRED FOR INDIVIDUAL APPLICANTS					
个人申请所需法定文件					
S.NO 序号	PARTICULARS		YES / NO 是 / 否	REMARKS 备注	
1	SERVICE APPLIED FOR: VISA 申请服务:签证			ж, п	H 177
2	Signed Application	orm			
	签名的申请表				
_	Documents arranged as per the checklist. Applicant's signature on checklist.				
3	根据清单准备排列文件,申请人在清单上签字				
4	Attach a Demand d	raft or Postal Order of requisite fee favoring CO	MPANY DETAILS 按照		
	所需费用附上即期汇票或邮政汇票 公司详情				
Complete Postal address where you would like us to return your passport (please fill in BLOCK LETTERS):					
请完整填写您想我们返还您的护照的回邮地址(请用正楷填写)					
All Postal applications can be sent only to the Beijing, Shanghai and Guangzhou visa service Centers. Kindly Check your jurisdiction &					
post your application accordingly. 所有的邮递申只能发往北京,上海广州签证服务中心,请根据您所在管辖区域投递申请					
hose logi abbuseriou according it it is the part / \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \					

Applicant's Signature..........申请人签名

The documents must be arranged in the order given above *BLS International have no say on whether you will be granted a service applied for, as this is entirely the prerogative of Consulate General of India, Guangzhou.*

所有文件必须按以上顺序,对于您申请的服务 BLS 国际没有权说是否获批,所有权利在广州印度总领事馆